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ALCARRÀS
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 79 00 04
CAP . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 79 57 25

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 79 16 35
Farmàcia Queralt Montañola . .973 79 00 22
Urgències Mossos . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .112
Mossos d’Esquadra . . . . . . . . . .973 22 50 67
Jutjat de pau . . . . . . . . . . . . . . . .973 79 01 47
Policia local . . . . . . . . . . . . . . . . . .639 79 30 35
AITONA
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 79 40 10

Farmàcia . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 79 40 14
ALGUAIRE
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 75 60 06
Farmàcia . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 75 72 25
ALMACELLES
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 74 12 12
Creu Roja . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 74 10 57
CAP . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 74 20 20

Bombers . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 74 00 80
Policia Municipal . . . . . . . . . . . . .653 54 63 51
ALMENAR
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 77 00 13
Àrea Bàsica de Salut . . . . . . . . . .973 77 02 18
Farmàcia . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 77 02 81
ALPICAT
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 73 60 06

SERÒS
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 78 00 09
Farmàcia . . . . . . . . . . . . . . . . . . .973 78 00 31
SOSES
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 79 78 06
Consultori mèdic . . . . . . . . . . . . .973 79 75 04
TORRES DE SEGRE
Ajuntament . . . . . . . . . . . . . . . . .973 79 60 05

M. MOLINA
❘ MAIALS ❘ L’ajuntament de Ma-
ials ha sol·licitat a la subdele-
gació del Govern central aTar-
ragona una subvenció de
39.000 euros per condicionar
l’estació de descontaminació
nuclear en cas d’emergència
per una fuga a la central d’As-
có.
Segons l’alcalde, David Ma-

sot, la instal·lació té més de 20
anys i s’ha anat degradant per-

què també s’utilitza per a ac-
tes esportius i com a dependèn-
cies annexes a les piscines a
l’estiu.
Va remarcar que Maials és

l’únic poble de Lleida que rep
5.000 euros anuals per al man-
teniment, encara que aquesta
partida és insuficient per a re-
paracions urgents.“Hi ha rajo-
les que han caigut i els siste-
mes de dutxes han quedat an-
tiquats”, va puntualitzar Ma-

sot.A finals de l’any passat Ma-
ials i altres pobles deTarrago-
na, en concret Gandesa, Falset,
Mont-roig iAmposta, van re-
clamar ajuts conjunts, que van
quedar sense resposta, i ara
l’ajuntament ha decidit dema-
nar ajuts individualment.

D’altra banda,Masot va ex-
plicar que ben aviat es durà a
terme la senyalització del cen-
tre històric de la població i s’ha-
bilitarà una sala com a museu.

Maials demana 39.000 € per a
obres a l’estació de neteja nuclear
A la subdelegació del Govern central a Tarragona pel mal estat

MUNICIPISEQUIPAMENTS

El consell revisarà
el conveni per
al trasllat de
gossos a Alcanó
Primera reunió amb la
PlatafomaAnimalista

INSTITUCIONSFAUNA

❘ LLEIDA ❘ La presidenta del con-
sell del Segrià, María José In-
vernon, entre altres autoritats,
es va reunir ahir amb represen-
tants de la PlataformaAnima-
lista de lesTerres de Lleida per
revisar la gestió del Centre
d’Acollida d’Animals de Com-
panyia d’Alcanó.

Amb l’objectiu d’establir un
primer contacte amb la plata-
forma, el consell vol estudiar
noves fórmules de finançament
per a l’equipament per adequar
el servei a les necessitats dels
consistoris.

Per això, es revisaran les
clàusules dels convenis entre
el consell i els municipis i l’em-

presa adjudicatària de la ges-
tió de la gossera. El centre va
obrir el gener del 2013 per aco-
llir els animals abandonats a la
comarca.

Els ajuntaments han de pa-
gar 50 euros (encara que els
preus s’han reduït ja que al

principi es preveien 600 euros)
per cada animal que es traslla-
da fins a la gossera, a més d’un
euro per habitant que han
d’abonar tots els consistoris
subscrits a aquest servei comar-
cal.Alguns consideren que és
car.

C.C.S.

La reunió amb la Plataforma Animalista al consell del Segrià.

SERVEIS INSTAL·LACIONS

Eléctrica Serosense ja instal·la
la fibra òptica a Alcarràs
❘ ALCARRÀS ❘ Eléctrica Serosen-
se, una de les poques compa-
nyies elèctriques indepen-
dents de l’Estat, desplega en
l’actualitat aAlcarràs la seua
pròpia xarxa de fibra òpti-
ca per donar servei d’inter-
net d’alta velocitat, telefonia
fixa i mòbil i televisió amb
alta definició a partir
d’aquest any a diversos po-

bles del Segrià, a banda d’Al-
carràs, i de Tarragona, on
també distribueix electrici-
tat a uns 10.000 clients.

Segons l’alcalde d’Alcar-
ràs, Miquel Serra, l’objectiu
és que es pugui posar enmar-
xa a la tardor i, seguidament,
farà el desplegament a altres
localitats com ara Seròs i Ma-
ials.

Un tècnic prepara la fibra òptica per al seu desplegament.

MAGDALENA ALTISENT

La UE reconeix el pla d’estalvi
energètic de Torrefarrera

ENERGIA

❘ TORREFARRERA ❘ La Unió Euro-
pea ha reconegut l’aposta de
Torrefarrera per la lluita con-
tra el canvi climàtic i el seu
compromís amb la sostenibi-
litat.
Així, el Pla de Sostenibi-

litat elaborat pel municipi ha
estat avaluat i acceptat per
l’Oficina del Pacte delsAlcal-
des de la UE.

De fet, l’ajuntament ja ha
dut a terme diverses accions
dins del marc del Pacte dels
Alcaldes, com ara els canvis
en l’enllumenat públic per al-
tres equips més eficients i ac-
tuacions als centres escolars.
La Diputació és la impulso-
ra d’aquesta iniciativa, que
el consistori recolza amb
nous projectes.



La implantació de la recepta 
electrònica a Lleida arriba al 93%
També s’ha incrementat l’atenció especialitzada   
i l’atenció sociosanitària i de salut mental
El desplegament de la 
recepta electrònica a la 
Regió Sanitària de Lleida 
va arribar al 93,6%. També 
es va incrementar l’atenció 
especialitzada i l’atenció 
sociosanitària i de salut 
mental.

Lleida
ACN
El desplegament de la recepta 
electrònica a la Regió Sanitària 
(RS) Lleida va arribar al 93,6% al 
desembre del 2014, amb un total 
de 5.854.780 receptes en aques-
ta modalitat, gairebé 3 punts per 
sobre respecte a l’any anterior 
(91%). Salut ho va atribuir, en 
bona part, aquest augment a la 
consolidació de la recepta elec-
trònica a l’atenció primària, a 
l’increment a l’atenció especia-
litzada hospitalària (19 punts per 
sobre respecte al 2013) i a la im-
plantació progressiva a l’atenció 
sociosanitària i en salut mental. 

Unió suspèn 
per unanimitat 
a dos militants 
del partit de 
Mollerussa 

El comitè de govern d’Unió De-
mocràtica de Catalunya va decidir 
ahir per unanimitat suspendre de 
militància als Sr. Josep Simó i al Sr. 
Vicenç Ribalta i iniciar els expe-
dients disciplinaris corresponents 
atenent al seu comportament im-
propi envers Unió i envers els seus 
companys de partit al Pla d’Urgell. 
Per tant, l’executiu va donar su-
port a la decisió de l’executiu co-
marcal del Pla d’Urgell de suspen-
dre als dos militants.

Agramunt aprova 
els comptes amb 
1,5 milions d’euros 
per tresoreria
L’Ajuntament d’Agramunt va 
aprovar definitivament i per 
unanimitat els comptes de 
l’ajuntament de l’exercici 2014 
després que no hagin rebut 
cap al·legació. Uns comptes 
que contemplen un estalvi de 
670.938€ i que tanquen l’exer-
cici amb un romanent de treso-
reria d’1,5M€.

FOTO: ACN / Un metge entregant una recepta electrònica a un pacient

La implantació de la recepta 
electrònica s’emmarca en l’objec-
tiu del Pla de salut de Catalunya 
2011-2015 i, entre altres avantat-
ges, suposa un estalvi en paper i 
disminució de visites als centres. 
Tanmateix, esdevé l’eix vertebra-

dor d’una prestació farmacèutica 
que incrementa la qualitat i se-
guretat dels tractaments farma-
cològics i representa un sistema 
de cohesió assistencial entre di-
versos àmbits i professionals sa-
nitaris. 
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L’Oficina del Pacte dels Alcal-
des de la Unió Europea (UE) va 
avaluar i acceptar el Pla d’Acció 
d’Energia Sostenible (PAES) ela-
borat per l’Ajuntament de Torre-
farrera. Es tracta d’un reconeixe-
ment a l’aposta de la localitat per 
la lluita contra el canvi climàtic i el 
seu compromís amb el desenvo-
lupament sostenible del territori. 
L’Ajuntament de Torrefarrera va 
realitzar ja diverses accions dins 
el marc del Pacte dels Alcaldes, 
entre les quals hi ha els canvis 
realitzats en l’enllumenat, amb 
el canvi d’equips més eficients 
(per exemple, de tecnologia LED) 
i reguladors horaris que dismi-
nueixen el flux lumínic durant 
les hores de la nit de més baixa 
activitat, en determinades zones 
del municipi. També es va realit-
zar actuacions de monitoratge 
a la Llar d’Infants Ralet-Ralet i a 
l’Escola La Creu, mitjançant son-
des i pinces amperimètriques per 
controlar el rendiment i la des-
pesa d’aquestes instal·lacions. La 

Diputació de Lleida, impulsora de 
la iniciativa d’avaluació conjunta 
dels PAES de la província de Llei-
da, va comunicar a l’alcalde de To-
rrefarrera, Jordi Latorre, aquesta 
decisió de la UE. En aquest sentit, 
Latorre va manifestar que “des 
de l’Equip de Govern municipal 
creiem fermament en les políti-
ques d’eficiència energètica i se-
guirem treballant per fer de To-
rrefarrera un poble amb una alta 
qualitat de vida, i ambientalment 
compromès amb la mirada posa-
da en el 2020 i la reducció de més 
del 20% de les emissions de CO2”. 
El Pacte dels Alcaldes és la prime-
ra iniciativa, i la més ambiciosa, 
de la UE orientada directament 
a les autoritats locals i als ciuta-
dans per prendre la iniciativa en 
la lluita contra el canvi climàtic. 
Tots els signants del Pacte dels Al-
caldes es van comprometre, vo-
luntàriament i unilateralment, a 
anar més enllà dels objectius de 
la UE i a adoptar el compromís de 
reduir les emissions de CO2.

La UE reconeix l’aposta de 
Torrefarrera per la lluita 
contra el canvi climàtic

L’Ajuntament de les 
Borges informa tard 
del nou sistema de 
recollida de residus

El Consell Comarcal de les Gar-
rigues i l’Ajuntament de les 
Borges Blanques van començar 
a repartir ahir una carta signa-
da pel president, Antoni Villas, 
i l’alcalde de les Borges, Enric 
Mir, aixi com l’empresa adjudi-
catària del servei de recollida 
d’escombraries, Jaume Oró SL, 
en que es va informar de la no-
va distribució dels contenidors, 
un canvi que es va dur a terme 
durant el juliol i que va generar 
desconcert i queixes entre els 
veïns, que no n’havien estat in-
formats. L’alcalde de les Borges, 
Enric Mir, va explicar que s’ha 
informat tard perquè no s’ha 
fet amb les pautes idònies i va 
assegurar que aquest error no 
es tornarà a repetir. També va 
valorar positivament la reubi-
cació dels contenidors perquè 
amplia els contenidors de re-
ciclatge i redueix els de rebuig. 
L’objectiu d’aquest nou sistema 
és incentivar el reciclatge entre 
la població de les Garrigues. 

CULTIUS AITONA 
(SEGRIÀ)

EL POAL 
(PLA 

URGELL)

LA 
GRANADELLA 
(GARRIGUES)

ALBESA 
(NOGUERA)

TORRES 
SEGRE 

(SEGRIÀ)

MAIALS 
(SEGRIÀ)

Pomera 0 14 - 140 0 -

Perer 0 20 - 146 0 -

Presseguer agost 0 64 - 192 2 -

Nectarina juliol 0 0 - 53 0 -

Panís 0 94 - 222 - -

Alfals mínim 0 0 - 26 0 -

Alfals màxim 0 94 - 222 35 -

Presseguer juny 0 0 - 44 0 -

Presseguer agost RDC 0 64 - 390 2 -

Ametller (reg suport) 0 0 39 0 0 0

Olivera (reg suport) 0 0 35 0 0 0

Blat - - - - - -

Evapotranspiració de 
ref. (ETo)

315 295 322 301 330 343

Pluja efectiva 367 231 0 110 329 94

Càlcul realitzat amb dades Xarxa Agrometeorològica de Catalunya del SMC, 
setmana del 29 al 3 d’agost de 2015. El reg més la pluja efectiva i l’aigua en 
el sòl han d’igualar els consums d’aigua del cultiu. Les dades es refereixen a 
plantacions adultes. Recomanacions per necessitats màximes d’aigua i per 

plena disponibilitat d’aigua; si no hi ha disponibilitat, ajustar les dosis. 
Per convertir la dosi de m3/ha a l/arbre, dividir per 10 el valor 

de la taula i multiplicar-lo pel marc de plantació.

Per obtenir dades més específiques, consulteu l’eina de recomanacions 
de reg de RuralCat a www.rural.net o a l’ECA Tàrrega.

NECESSITATS D’AIGUA DELS PRINCIPALS CULTIUS 
(M3/HA). DEL 29 DE JULIOL AL 4 D’AGOST

RECOMANACIÓ DE REG - ZONA LLEIDA

A la Regió Sanitària de Lleida, 
la recepta electrònica està im-
plantada a les 22 Àrees Bàsiques 
de Salut (ABS), amb una partici-
pació individualitzada dels met-
ges, tant en els equips d’atenció 
primària, com en residències i 
punts d’atenció continuada. 

A finals del 2014, la implanta-
ció de la recepta electrònica en 
l’àmbit de l’atenció primària era 
del 94,7%, gairebé 2 punts supe-
rior respecte al 2013 (93%). Pel 
que fa a l’atenció hospitalària, el 
2014 l’Hospital Universitari Arnau 
de Vilanova va prescriure 157.380 
receptes electròniques, el que su-
posa el 87% del total de receptes, 
17 punts per sobre respecte al 
2013, que eren el 70%. En el cas 
de l’Hospital Universitari Santa 
Maria, es van prescriure 33.968 
receptes electròniques, fet que 
suposa el 73%, mentre que el 
2013 era del 50%. En l’atenció es-
pecialitzada, la implantació va ser 
del 84%.



“Som creatius transmedia 
amb producte fresc ‘low cost’”

SANDRA VALL | Creadora i gerent de Fluyans

DE CUA D’ULL Rosa Peroy 
@RPeroy

Vall (Lleida, 1975) respira dinamisme, energia i 
agilitat mental. Té una productora digital, pionera 
a l’Estat espanyol i puntualitza: “Jo faig entreteni-
ment: som reporters que fluïm, per qualsevol tipus 
d’esdeveniments, i exposem continguts digitals en 
directe a les xarxes socials de les 
marques”. És una creativa trans-
media on la paraula fluir és pri-
oritària en el seu vocabulari. Ha 
guanyat el premi Provooca, a la 
feina més trencadora i original 
feta per una dona. Treballa per 
grans marques i ha entrevistat 
primeres espases. Podeu veu-
re-la a Facebook i la web www.
fluyans.com

Cobriu els esdeveniments dels 
vostres clients en streaming.
Sí. Els reporters de Fluyans fem 
retransmissió en directe a la pà-
gina web, les xarxes socials o el 
Youtube del nostre client. Per 
exemple; ara hem de cobrir un festival de música. 
Serem 10 reporters a dins, repartits per llocs estra-
tègics diferents (des del backstage fins al públic) de 
manera que el client pel qual treballem ho podrà 
oferir en directe perquè sortirà a la seua web.
Oferiu un contingut molt fresc.
I molt televisiu i low cost: els reporters portem un 
smartphone i un micro de corbata i enregistrem 

allò que estem vivint.
Quin tipus d’esdeveniments cobriu?
Gal·les, premières, festivals, concerts, conferènci-
es... la veritat és que he conegut moltíssima gent 
interessant.

Aquest és el futur de la infor-
mació?
És el present. Les agències de 
publicitat espanyoles encara es-
tan molt endarrerdides, encara 
diferencien l’on-line i l’off-line 
i això ja està superat: jo sóc in-
ter-line.
Per què sou reporters que flu-
ïu?
Som reporters descarats, i ens 
colem per tot arreu, passem 
desapercebuts. Les càmeres tra-
dicionals no tenen aquesta agili-
tat. I no intimidem el conferenci-
ant o al famós, al contrari, se’ns 
percep com a propers, per això 
els continguts són tan frescos.

El famós en qüestió ho entèn?
I tant: jo faig vídeo-selfies, en tot moment l’entre-
vistat es veu. I això genera proximitat i confiança.
I el futur? 
Fer-nos grans. Ara estem en contacte amb una em-
presa d’I+D perquè ens porti la part tecnològica i 
centrar-nos en la creativa.

Fem vídeo-selfies, en tot 
moment l’entrevistat es veu: 

això genera confiança

Sexe per a 
rics
Sabeu quina és la darrera 
moda entre els famosos? El 
sexe tàntric. Sí, ja sé que fa 
5.000 anys que el van inven-
tar, però què voleu. Són fa-
mosos; no vol dir que siguin 
llestos. Es veu que la cosa, 
des que ho van proclamar 
els Beckham, ha anat cap a 
més i ara les celebrities no 
ho saben fer de cap més ma-
nera. Suposo que això passa 
quan estàs avorrit de tot: lla-
vors ja només et queda fer el 
pastanaga. De fet, però, això 
del sexe tàntric planteja un 
seguit de qüestions interes-
sants. Per exemple: funciona 
també amb els polítics? A un 
col·lectiu tan acostumat a no 
cansar-se gaire, el sexe tran-

quil li hauria d’anar d’allò més 
bé. O també: quantes hores 
lliures has de tenir al dia per 
practicar-ho? Perquè, és clar, 
els famosos, entre pel·lícula 
i pel·lícula o entre actuació i 
actuació no foten re, però la 
resta dels mortals hem d’anar 
a pencar cada dia i no tenim 
assistants que ens fan la vida 
fàcil. A banda que tampoc no 
podem pagar un coach ex-
pert en sexe tàntric com fa la 
cantant Jessica Simpson... Per 
cert: el coach també hi ha de 
ser, quan estàs en plena fei-
na? Què fa? Et va donant in-
dicacions? T’ofereix exemples 
pràctics? Friso per saber-ho.

Suposo que això 
passa quan estàs 
avorrit de tot: llavors 
ja només et queda 
fer el pastanaga
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Fa uns dies vàrem anar a fer unes 
fotografies d’un abocador il·legal 
que es troba entre la Bordeta i els 
Magraners. Mentre acabàvem de 
polir la notícia, vàrem pensar que 
abans de publicar-la estaria bé 
tornar a anar al lloc per compro-
var si encara hi havia l’abocador, 
no fos que ja s’hagués netejat i di-
fonguéssim una informació errò-
nia. Ahir hi vàrem tornar i vàrem 
poder comprovar que no només 
es manté, sinó que els últimes di-
es ha crescut la brossa... i força.
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La UE reconeix l’aposta del munici-
pi per la lluita contra el canvi climà-
tic i el seu compromís amb la sos-
tenibilitat per l’elaboració del Pla 
d’Acció d’Energia Sostenible (PAES).

Diu que “els divorciats no estan ex-
comunicats, són part de l’Església” 
i afegeix que la comunitat cristiana 
ha “d’animar” aquestes persones 
“a viure més l’Església”.

Demanarà a la fiscal general de l’Es-
tat, Consuelo Madrigal, la detenció 
del president Mas, i la seva suspen-
sió de funcions per incitar i pro-
moure “la sedició” de Catalunya.

CRIDANT A 
CAPÍTOL 
|Amèlia Martí 
Codony |


